
Öğrencilere sıcak
çorba ikramı yapıldı

Osmaniye İl Müftülüğü ve
Türkiye Diyanet Vakfı

(TDV) Osmaniye Şubesi, soğuk
kış günlerinde öğrencilerin içini
ısıtan anlamlı bir etkinlik düzen-
ledi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Kadirli ilçesi
Kaymakamı Erdinç Dol ve

eşi Şenay Yerli Dolu, Yalnızdut
Şehit Kemal Akyiğit Özel Eğitim
MeslekOkuluÖğrencileri ile öğle
yemeği yedi. � Sayfa 3’te

Osmaniye'nin Düziçi ilçesi
Kurtuluş Mahallesi’nde in-

şaa�a çalışan işçi, 5. ka�an asan-
sör boşluğuna düşerek ağır
yaralandı. � Sayfa 2’de...

Osmaniye 2024-2025 futbol sezonunda U-18 ligi şampiyonluğunda ge-
lenek bozulmadı ve Osmaniyespor FK, yine şampiyonluğa ulaştı.Mer-

kez sentetik sahada oynanan ve 7 takımının katıldığı ligde, sarı yeşilli ekip
şampiyonluğa ulaştı. Düzenlenen törende, ASKF yönetim kurulu üyesi ve
basın sözcüsü Mehmet Ali Şipal, Osmaniyespor FK’nın kupasını takdim
etti.Şipal, yaptığı konuşmada, şunları söyledi;"Osmaniye FK takımı 36 puan
toplayarak şampiyon oldu ve maç sonucuna göre TFF 1.kademe Türkiye U-
18 Futbol elemelerinde Osmaniye ilini temsil hakkını kazanmıştır.

� Sayfa 5’te...

Aile ve Gençlik Fonu’na
288 çift başvurdu
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Osmaniye Belediyesi ile Atatürk Anadolu Lisesi arasında imzalanan protokol kapsa-
mında, sigara izmaritlerinin çevreye verdiği zarara dikkat çekmek amacıyla farkın-

dalık çalışması düzenlendi.. Öğrenciler, sigara izmaritlerinin doğada uzun yıllar yok
olmadığını ve çevreye ciddi zararlar verdiğini vurgulayarak, vatandaşları daha duyarlı ol-
maya davet e�i. � Sayfa 2’de...

Osmaniye’de PTT çalışanları, Rize’de usulsüz işlem talebini redde�ikleri gerekçesiyle öl-
dürülenmesai arkadaşları SelimOkumuş veÖmer Beyazıt için basın açıklaması yaptı.Bir-

likHaber-SenOsmaniye Şube Başkanı SevilayKüçükçirkin, yaptığı açıklamada saldırıyı en güçlü
şekilde kınadıklarını belir�i. Küçükçirkin şu ifadeleri kullandı: "Yakın coğrafyamızda süregelen
savaşlarda masum insanların katledildiği ve terörle mücadelede verdiğimiz şehitlerin haberle-
riyle millet olarak zor ve acı dolu günler geçirirkeBu insanlık dışı ve kabul edilemez saldırıyı en
güçlü şekilde kınıyoruz., ne yazık ki kamu çalışanlarımıza yönelik şiddet haberleriyle de her gün
sarsılıyoruz. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, "Evlenecek Gençlerin Desteklenmesi
Projesi" kapsamında fon desteğinden faydalanarak evlenen Berkay Onuş

ve Elif Açık'ı makamında kabul e�i. Ziyare�e Aile ve Sosyal Hizmetler İl Mü-
dürü Tolga Nacar da yer aldı. Ziyaret sırasında bilgi veren Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürü Tolga Nacar, 10.01.2024 tarihi itibarıyla Aile ve Gençlik
Fonu’na 288 çiftin başvuru yaptığını ve 131 çiftin Aile ve Gençlik Fonu’nu al-
maya hak kazandığını belirterek, 17 çiftin fonunun hesaplarına yatırıldığını, 21
Ocak’ta 38 çiftin hesabına fonlarının yatırılacağını kayde�i. İl Müdürü Nacar,
Aile ve Gençlik Fonu olarak yeni evlenecek çiftlere 2 yılı geri ödemesiz 4 yıl va-
deli faizsiz 150.000 TL fon desteği sağlandığını söyledi.Berkay Onuş ve Elif Açık
ile bir süre sohbet eden Vali Yılmaz, genç çifte mutluluklar diledi. Allah sizi bu
kutlu yolda hep mutlu eylesin. İnşallah bu krediden daha çok hemşehrimiz ya-
rarlanır.” dedi. � Sayfa 3’te...

İnşaatın 5.katından
düşerek ağır yaralandı

Birlik Haber-Sen’den kınama

Kaymakam Dolu ve eşi,
öğrencilerle yemek yediOsmaniyespor FK,

U18’de yine şampiyon

Öğrencilerden çevre
duyarlılığı çağrısı
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Osmaniye Cum-
huriyet Halk Partisi
(CHP) İl Başkanı
Mutlu Yavuzer ve
b e r a b e r i n d e k i
heyet,10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler
Günü dolayısıyla
Cebelibereket Gaze-

teciler Cemiyeti
(CGC)’ni ziyaret
e�i.

Ziyaret sırasında
gazetecilerin top-
lum için üstlendiği
önemli role dikkat
çeken Yavuzer,
basın mensupları-

nın özverili çalışma-
larını takdirle karşı-
ladığını ifade e�i.
Günün anlam ve
önemine değinen
Yavuzer, gazetecile-
rin halkın doğru bil-
giye ulaşması için
fedakârca çalıştığını

belir�i.
CGC BaşkanıAli

Cihangir ise, CHP
heyetinin ziyaretin-
den duydukları
memnuniyeti dile
getirerek, bu an-
lamlı günde hatır-
lanmanın kendileri

için büyük bir moti-
vasyon kaynağı ol-
duğunu ifade
e�iler.

Ziyaret sonunda
Başkan Mutlu Ya-
vuzer, tüm basın
mensuplarının 10
Ocak Çalışan Gaze-

teciler Günü’nü
kutlayarak, gazete-
cilerin mesleklerini
daha iyi koşullarda
yapabilmeleri adına
her zaman destek
olacaklarını vurgu-
ladı.

CGC BASIN

Osmaniye 'nin
Düziçi ilçesi Kurtu-
luş Mahallesi’nde
inşaa�a çalışan işçi,
5. ka�an asansör
boşluğuna düşerek
ağır yaralandı.

Edinilen bilgilere
göre, inşaa�a çalış-
tığı sırada dengesini
kaybeden işçi, yak-
laşık 5 kat yüksek-
likten asansör

boşluğuna düştü.
Olayı gören diğer iş-
çiler hemen du-
rumu itfaiye ve
sağlık ekiplerine bil-
dirdi.

Kısa sürede olay
yerine ulaşan İtfaiye
ekipleri, işçiyi düş-
tüğü yerden dikkatli
bir şekilde çıkararak
sağlık ekiplerine
teslim e�i. Yaralı

işçi, ambulansla Dü-
ziçi Devlet Hastane-
si’ne kaldırıldı.

Hastanede te-
davi altına alınan iş-
çinin sağlık
durumunun ciddi-
yetini koruduğu öğ-
renildi.

Yetkililer, olayla
ilgili soruşturma
başla�ı.

Haber Bülteni

Osman i ye ’d e
PTT çalışanları, Ri-
ze’de usulsüz işlem
talebini redde�ik-
leri gerekçesiyle öl-
dürülen mesai
arkadaşları Selim
Okumuş ve Ömer
Beyazıt için basın
açıklaması yaptı.

O sman i ye ' d e
PTT çalışanları,
geçtiğimiz gün-
lerde Rize’de iki
mesai arkadaşları-
nın öldürülmesiyle
ilgili olarak bir
basın açıklaması
yaptı.

Olayda hayatını
kaybeden Selim
Okumuş ve Ömer
Beyazıt için Kur’an-
ı Kerim okunarak
dua edildi.

"Bu İnsanlık Dışı
ve Kabul Edilemez"

Birlik Haber-Sen
Osmaniye Şube
Başkanı Sevilay Kü-
çükçirkin, yaptığı
açıklamada saldı-
rıyı en güçlü şe-
kilde kınadıklarını
belir�i. Küçükçir-
kin şu ifadeleri kul-
landı: "Yakın
coğrafyamızda sü-

regelen savaşlarda
masum insanların
katledildiği ve te-
rörle mücadelede
verdiğimiz şehitle-
rin haberleriyle mil-
let olarak zor ve acı
dolu günler geçirir-
ken, ne yazık ki
kamu çalışanları-
mıza yönelik şiddet
haberleriyle de her
gün sarsılıyoruz.
Daha üç gün önce,
Rize PTT Başmü-
dürlüğüne bağlı
Rize Dağıtım Mü-
dürlüğümüze gelen
ve usulsüz bir işlem

yapılmasını talep
eden H.K. adlı
şahıs, talebinin kar-
şılanmadığı gerek-
çesiyle çok kıymetli
mesai arkadaşları-
mız Selim Okumuş
ve Ömer Beyazıt’ı
şehit etmiştir. Yaşa-
nan bu vahim olay,
hepimizin yüreğini
derinden yaralamış
ve kamu çalışanla-
rına yönelik şiddet
sorununu bir kez
daha gün yüzüne
çıkarmıştır.”

Kamu Çalışanla-
rına Yönelik Şiddet

Gündemde
Küçükç i r k in ,

konuşmasını şu
sözlerle tamamladı:
"Bu hain saldırıda
hayatını kaybeden
kıymetli arkadaşla-
rımıza Cenab-ı Al-
lah’tan rahmet,
ailelerine, PTT ca-
miasına ve tüm
milletimize başsağ-
lığı diliyoruz. Bu
insanlık dışı ve
kabul edilemez sal-
dırıyı en güçlü şe-
kilde kınıyoruz."
Dayanışma ve Des-
tek Mesajları

Rize’de gerçek-
leşen saldırı, PTT
camiası ve tüm
kamu çalışanları
arasında büyük bir
üzüntüye neden
oldu.

Olayın ardın-
dan birçok şehirde
basın açıklamaları
ve anma etkinlik-
leri düzenlenirken,
kamu çalışanlarına
yönelik şiddetin
önlenmesi için
daha etkili tedbirler
alınması talep edili-
yor.

Kaynak: İHA

Medipol Acıbadem Bölge
Hastanesi'nden Enfeksiyon
Hastalıkları ve Klinik Mikro-
biyoloji Uzmanı Doç. Dr.
Hüsrev Diktaş, metapnömo-
virüsünün (HMPV) özellikle
çocukları, yaşlıları ve bağışık-
lık sistemi zayıf bireyleri teh-
dit e�iğini bildirdi.

Hastaneden yapılan açık-
lamaya göre, Çin'in kuze-
yinde insan
metapnömovirüsü (HMPV)
vakalarında yaşanan artış,
dünya genelinde yeni bir sal-
gın endişesine neden oluyor.

Özellikle çocuklar, 65 yaş
üstü bireyler ve bağışıklık sis-
temi zayıf olanlar için risk
oluşturan bu solunum yolu
enfeksiyonu, semptomlarıyla
Kovid-19 salgınını andırıyor.
Çinli yetkililer, bu artışı mev-
simsel bir durum olarak de-
ğerlendirse de, sosyal
medyada paylaşılan görüntü-
ler ve hastanelerde artan yo-
ğunluk, HMPV'nin etkileriyle
ilgili tartışmaları da artırdı.

Medipol Acıbadem Bölge
Hastanesi'nden yapılan açık-
lamada görüşlerine yer veri-
len Enfeksiyon Hastalıkları
ve Klinik Mikrobiyoloji Uz-
manı Diktaş, virüsün, özel-
likle ateş, soğuk algınlığı,
öksürük, balgam çıkarma
gibi semptomlarla başladı-
ğını belir�i.

Diktaş, zatürreye dönüş-
tüğü takdirde hırıltılı solu-
num ve oksijen seviyesinin
düşmesi gibi daha ciddi so-
runlara yol açabileceğini ko-
nusunda uyarıda bulunarak,
"Çocuklar, 65 yaş üstü birey-
ler, kronik akciğer hastalığı
olanlar ve bağışıklık sistemi
zayıf kişiler bu virüsü daha
ağır geçirme riski taşır." ifa-
delerini kullandı.

HMPV'nin diğer solunum
yolu enfeksiyonlarıyla karış-
tırılabileceğini belirten Dik-
taş, "Ancak, bu hastalıkların
birbirinden ayırt edilmesi
önemlidir. HMPV tanısı için
PCR testleri ve hızlı solunum
testleri kullanılır. Bu testler,
doğru tanı konulmasını sağ-
lar ve hastaların doğru tedavi
sürecine yönlendirilmesine
olanak tanır. HMPV'nin
semptomları, öksürük, burun
akıntısı ve ateş gibi üst solu-
num yolu hastalıklarına ben-
zerken, ileri vakalarda
zatürreye dönüşebilir ve
ciddi solunum güçlüklerine
yol açabilir." değerlendirme-
lerinde bulundu.

Diktaş, HMPV'ye karşı
antiviral tedavi veya aşı bu-
lunmadığını, tedavinin yal-
nızca semptomların
hafifletilmesine yönelik oldu-
ğunu vurguladı.

Virüsün yayılmasını önle-
mek için alınması gereken
tedbirleri sıralayan Diktaş, şu
uyarılarda bulundu:

"Özellikle solunum sıkın-
tısı çeken bireylerin göğüs
hastalıkları uzmanına baş-
vurması büyük önem taşır.
Bu sebeple, bireylerin kendi-
lerini koruma konusunda
daha dikkatli olmaları gerek-
mektedir. Kalabalık ortamlar-
dan kaçınmak, maske
kullanımı ve hijyen kuralla-
rına sıkı sıkıya uymak, virü-
sün yayılmasını engellemek
için en etkili yöntemlerdir.
Sosyal mesafeye dikkat edil-
mesi ve sık sık ellerin yıkan-
ması, virüsün bulaşma riskini
önemli ölçüde azaltacaktır.
Bu tedbirler, sadece kişiyi
değil, çevremizdeki insanları
da korumaya yardımcı olur."

Kaynak: AA

Medipol'den HPMV virüsüne
ilişkin değerlendirme

inşaatın 5.katından düşerek ağır yaralandı

Chp Heyetinden Cgc’ye Gazeteciler Günü Ziyareti

Osmaniye Beledi-
yesi ile Atatürk
Anadolu Lisesi ara-
sında imzalanan
protokol kapsa-
mında, sigara izma-
ritlerinin çevreye
verdiği zarara dik-

kat çekmek ama-
cıyla farkındalık ça-
lışması düzenlendi.
Proje çerçevesinde
Atatürk Anadolu
Lisesi öğrencileri,
Osmaniye’nin çarşı
merkezinde vatan-

daşlara sigara izma-
ritlerinin çevre kir-
liliğine olan
etkilerini anlatan
broşürler dağı�ı.
Öğrenciler, sigara
izmaritlerinin do-
ğada uzun yıllar

yok olmadığını ve
çevreye ciddi zarar-
lar verdiğini vurgu-
l a y a r a k ,
vatandaşları daha
duyarlı olmaya
davet e�i.
Osmaniye Belediye-

si’nin desteğiyle
gerçekleştirilen et-
kinlikte, çevre bilin-
cinin artırılmasının
önemine dikkat
çeken öğrenciler,
çevreyi korumanın
bireylerden başladı-

ğını ifade e�i. Bro-
şürlerde, sigara iz-
maritlerinin doğaya
zararları ve doğru
şekilde imha edil-
mesiyle ilgili bilgi-
ler yer aldı.

Haber Bülteni

Birlik Haber-Sen’den kınama

Öğrencilerden çevre duyarlılığı çağrısı
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Osmaniye’nin
Kadirli ilçesi Kay-
makamı Erdinç Dol
ve eşi Şenay Yerli
Dolu, Yalnızdut
Şehit Kemal Akyi-
ğit Özel Eğitim

Meslek Okulu Öğ-
rencileri ile öğle ye-
meği yedi.

Kaymakamı Er-
dinç Dolu ve eşi ile
b e r a b e r l e r i n d e
Kaymakam Refik

Muhammet Hasan
Kukuş ile birlikte
Yalnızdut Şehit
Kemal Akyiğit Özel
Eğitim Meslek
Okulu’nu ziyaret
etti. Dolu, Okul

Müdürü Ünal Ak-
doğan ve İlçe Milli
Eğitim Müdürü
İlyas Tapsız’dan
okuldaki çalışmalar
hakkında bilgi aldı-
lar öğrencilerle soh-

bet edip yemek
yedi.

Yalnızdut Şehit
Kemal Akyiğit Özel
Eğitim Meslek
Okulu Müdürü
Ünal Akdoğan, zi-

yaretleri dolayısıyla
Kaymakam Erdinç
Dolu ve beraberin-
dekilere teşekkür
etti.

İlçe
Kaymakamlık

Kaymakam Dolu ve eşi, öğrencilerle yemek yedi

Osmaniye AK
Parti İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-

boğa, 10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler
Günü dolayısıyla

Cebelibereket Ga-
zeteciler Cemi-
yeti’ni (CGC)

ziyaret etti.
Ziyaret sıra-

sında basın men-

suplarının toplum
için üstlendiği
önemli role vurgu
yapan Başkan Bin-
boğa, tüm gazeteci-
lerin 10 Ocak
Çalışan Gazeteciler
Günü’nü kutladı.
Basının, halkın
doğru bilgiye ulaş-
masında hayati bir
görev üstlendiğini
belirten Binboğa,
gazetecilerin özve-
rili çalışmalarının
her zaman takdir

edilmesi gerekti-
ğini ifade etti.

Cebel ibereket
Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Ci-
hangir ise Başkan
Binboğa’nın ziyare-
tinden duyduğu
memnuniyeti dile
getirerek, gazeteci-
lerin emeklerini
takdir eden bu an-
lamlı buluşmanın
kendilerini mutlu
ettiğini söyledi.

CGC BASIN

Ak Parti İl Başkanı Binboğa’dan Cgc’ye Ziyaret

Osmaniye Şehit
Hayre�in Mennan
Kız Anadolu İ.H.L.
de #CandanBağlıyız
kan bağışı kampan-
yası çerçevesinde
kan bağışı kampan-
yası başlatıldı.

İl Milli Eğitim
Müdürlüğü ile Kızı-
lay arasında gerçek-
leştirilen protokol
kapsamında Şehit
Hayre�in Mennan
Kız Anadolu İmam
Hatip Lisesinde
kampanya başla-
tıldı.

Kan bağışı kam-
panyası açılışında
konuşan İl Milli eği-
tim Müdürü Aydın
Albak, kanın acil
değil sürekli ihtiyaç
olduğunu vurgula-
yarak bu anlamlı et-
kinliğe katılıp kan
bağışında bulunan

tüm öğrenci, öğret-
men ve velilerimize
teşekkür e�i.

Albak, “Kan ba-
ğışı insanlık görevi-
dir. Öğrencilerin bu
kampanyaya katıl-
ması hem bireysel
hem de toplumsal
anlamda büyük bir
fark yaratacaktır. Bu
nedenle tüm velile-
rimizi ve öğrencile-
rimizi kampanyaya
destek olmaya davet
ediyoruz. Kampan-
yanın amacı, kan ba-
ğışının toplumsal
değerini artırmak,
kan bağışında bulu-
narak hayatı kurtar-
manın konusunu
anlatmak ve genç
nesilleri bu konuda
bilinçlendirmektir.
Kızılay ve Milli Eği-
timMüdürlüğü'nün
işbirliğiyle yürütüle-

cek olan bu kam-
panya, aynı za-
manda sorumluluk
bilincini de güçlen-

direcektir” diye ko-
nuştu. Kampanyada
1 kan bağışçısı geti-
ren her öğrenciye

KızılayMadalyası, 5
ve üzeri kan bağış-
çısı getiren her öğ-
renciye de Kızılay

İyilik Kupası verile-
ceği kaydedildi.

İl Milli
EğitimMd.

İsrail'in saldırıları altındaki
Gazze'de 14 gün boyunca hiz-
met veren Genel Cerrahi Uz-
manı Dr. Ömer Faruk
Aydoğan, orada gördüklerini
anla�ı.

Gazze'den dönen Aydo-
ğan, İstanbul Havalimanı'nda
Yetimler Vakfı üyeleri tarafın-
dan çiçeklerle karşılandı.

Aydoğan, gazetecilere ya-
tığı açıklamada, Yetimler Vakfı
aracılığıylaÜrdün'e gi�iklerini
söyledi.

Ürdün'de, Gazze'ye girmek
için dünyanın farklı ülkelerin-
den gelen doktorlar bulun-
duğu anlatan Aydoğan,
İsrail'in Türkiye'den oraya
giden 4 doktordan sadece ken-
disine izin verdiğini, diğer ar-
kadaşlarının geri dönmek
zorunda kaldığını kayde�i.

İsrail'in Gazze'de insanları
katletmeye devame�iğini vur-
gulayan Aydoğan, "Gazze'de
dünyanın en kural tanımaz,
terör devleti İsrail var. Onun
en gelişmiş silahları ve sesten
hızlı F-16 uçaklarıyla kadınlara
ve çocuklara, bebeklere, sa-
vunmasız bir halka, cadde ve
sokaklarda aralıksız süren bir
katliam ve bombalama yapılı-
yor. Dİğer taraftan azmi ve
sabrı kendilerine rızık edinmiş
bir halk ve direniş var. Gazze,
gözlerimizle ve kelimelerle an-
layabileceğimiz, ifade edebile-
ceğimizden çok farklı bir yer."
dedi.

Aydoğan, Gazze'de çok
ciddi bir sağlık krizinin yaşan-
dığına dikkati çekerek şöyle
konuştu:

"İsrail'in hastanelere saldır-
masının nedeni, oradaki hal-
kın direncini ve umudunu
kırmak. Gazze'de sağlık sis-
temi çökmenin eşiğinde.
Orada ilaç yok. Ameliyatlar
yapılıyor ama malzeme yok.
Çok ciddi yara enfeksiyonları
var. Hastanelerde dahi hasta-
lara yemek yok. Gazzeli dok-
torlar 24 saat boyunca evlerine
gitmeden tedavi vermeye çalı-
şıyorlar. Dünyanın farklı ülke-
lerinden, Tunus'tan,
Bangladeş'ten, Mısır'dan, Ür-
dün'den, Almanya'dan, İngil-
tere'den,Afganistan'dan gelen
gönüllü Müslüman doktorlar
vardı. Bu da Gazze'deki kar-
deşlerimizin azmini ve diren-
cini artırıyor. Oradaki

kardeşlerimiz şikayetçi değil-
ler. Sabrediyor ve bekliyorlar.
Burada yaşadıklarının karşılı-
ğının Allah'tan geleceğini
umuyorlar."

Filistin Kamu Hastane-
sinde hizmet verdiğini anlatan
Aydoğan, ameliyat olması ge-
reken hastaların kendilerine
gönderildiğini söyledi.

Hastanede cerrahi branş-
larda uzman doktorların bu-
lunduğunu kaydeden
Aydoğan, ''Ameliyat e�iğimiz
hastayı zamanından önce ta-
burcu etmek zorunda kalıyor-
duk. Çünkü hastanede yer
yoktu.Ameliyat e�iğimiz 5 ya-
şındaki bir çocuğu minik be-
deni dayanamadığı için temel
yaşam desteğine bağladık. Bu
sırada 25 yaşında başka bir
hastayı da temel yaşam deste-
ğine bağlamamız gerekiyordu.
Bu hasta beklerken şehit oldu.
5 yaşındaki çocuk da şehit
oldu." diye konuştu.

"Gıdaya ve suya erişim
çok sınırlı"

Aydoğan, dünyanın farklı
ülkelerinden gelen doktorların
mezhep, dil, din fark etmeksi-
zin ortak paydada Gazzelilere
hizmet e�iğini aktardı.

Gazze'de en büyük sıkıntı-
nın gıda eksikliği olduğuna
vurgu yapan Aydoğan,
"Günde bir öğün ile dahi bes-
lenemeyen insanlar var. Gaz-
zeli bir insanın gün boyunca
yaptığı en önemli iş, biraz gıda
ve su bulabilmek oluyor. Bu
durum çocuklar için de kadın-
lar için de bebekler için de ge-
çerli. Gıdaya ve suya erişim
çok sınırlı. Temizliğin yapıla-
mamasından kaynaklı salgın
hastalıklar çok yaygın." ifade-
lerini kullandı.

Aydoğan, Gazze'ye girişte
ve bulunduğu dönemde hiç
korkmadığını belirterek
"Oraya giderkenAllah'a tevek-
kül edip gi�ik. Kudüs yo-
lunda,Mescid-iAksa için şehit
olmak bizim için en büyük
makamlardan biri. Allah yo-
lunda ölmek bizim için en
büyük makam." dedi.

Gazze'de bulunan hiç kim-
senin can ve mal güvenliği ol-
madığına işaret eden
Aydoğan, İsrail'in hedef gö-
zetmeksizin tüm insanları kat-
le�iğini sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Mersin'de jandarmanın
uyuşturucu satıcılarına yöne-
lik düzenlediği operasyonda
gözaltına alınan 7 kişiden 5'i
tutuklandı.

Edinilen bilgiye göre, İl
Jandarma Komutanlığı ekip-
leri, Mut ve Gülnar ilçelerinde
7 şahsın uyuşturucumadde ti-
careti yaptığını tes-
pit e�i. Belirlenen
şüphelileri takibe
alan jandarma ekip-
leri, düzenlenen
operasyonda 7 şüp-
heliyi gözaltına
aldı. Yapılan ara-
malarda, 448 gram
metamfetamin, 70
gram uç, 3 uyuştu-
rucu hap, 1 tabanca,

2 av tüfeği, 264 tabanca fişeği,
1 bıçak, 14 uyuşturucumadde
kullanma aparatı ile 5 bin 600
TL para ele geçirildi.

Jandarmadaki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen
7 şüpheliden 5’i tutuklanırken,
2 şüpheli adli kontrol şartı ile
serbest bırakıldı. İHA

Gazze'den dönen doktor,
yaşadıklarını anlattı

uyuşturucu operasyonunda
5 kişi tutuklandı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
"Evlenecek Gençle-
rin Desteklenmesi
Projesi" kapsa-
mında fon deste-
ğ i n d e n
faydalanarak evle-
nen Berkay Onuş
ve Elif Açık'ı maka-
mında kabul e�i.

Ziyare�e Aile ve
Sosyal Hizmetler İl
Müdürü Tolga
Nacar da yer aldı.

Ziyaret sıra-
sında bilgi veren
Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürü
Tolga Nacar,
10.01.2024 tarihi iti-
barıyla Aile ve
Gençlik Fonu’na
288 çiftin başvuru
yaptığını ve 131 çif-

tin Aile ve Gençlik
Fonu’nu almaya
hak kazandığını be-
lirterek, 17 çiftin fo-
nunun hesaplarına
yatırıldığını, 21
Ocak’ta 38 çiftin he-
sabına fonlarının
yatırılacağını kay-
de�i.

İl Müdürü
Nacar, Aile ve
Gençlik Fonu ola-
rak yeni evlenecek
çiftlere 2 yılı geri
ödemesiz 4 yıl va-
deli faizsiz 150.000
TL fon desteği sağ-
landığını söyledi.

Berkay Onuş ve
Elif Açık ile bir süre
sohbet eden Vali
Yılmaz, genç çifte
mutluluklar diledi.

Aile ve Sosyal

Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir
Göktaş’ın Osma-
niye ziyaretinde,
Osmaniye’nin 9. İl
olarak Aile ve
Gençlik Fonu’na
dâhil edildiği müj-
desini verdiğini be-
lirten Vali Yılmaz,
“Aile çok önemli.

Aile yapımızı ne
kadar sağlam ku-
rarsak o kadar
güçlü millet, o
kadar güçlü toplum
oluruz. Allah sizi
bu kutlu yolda hep
mutlu eylesin. İn-
şallah bu krediden
daha çok hemşehri-
miz yararlanır.”

dedi.
O sman i ye ’d e

fon desteğinden
faydalanan ilk çift
olduklarını ifade
eden Elif Açık, bu
projeye dahil ol-
maktan mutlu ol-
duklarını ifade
ederek, “Bakanlığı-
mızın bu güzel pro-

jesi için emeği
geçen herkese çok
teşekkür ediyoruz.
Biz bu kredi saye-
sinde beyaz eşyala-
rımızı aldık,
yükümüz biraz ha-
fifledi. Evliliğimiz
daha da kolaylaştı”
dedi.

Kaynak: Valilik

Aile ve Gençlik Fonu’na 288 çift başvurdu

Anadolu Lisesinde kan bağışı kampanyası
düzenlendi
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Meriç Alibey yer fıstığıyla
Türkiye'nin 81 ilindeki market-
lerde yer alan "Edirne Yöresel"
markası, kentin tescilli ürünleriyle
başarısını sürdürmeyi hedefliyor.

Markanın çalışmalarını yürü-
ten Edirne Valiliği öncülüğünde
kurulan Edirne Şehir Gönüllüleri
Vakfının müdürü Hicran Bali,
"Edirne Yöresel" markasının Vali
Yunus Sezer'in talimatıyla bir yıl
önce oluşturulduğunu söyledi.

Ken�e kadın girişimciler tara-
fından kurulan 15 kooperatiften
aldıkları ürünleri marka çatısı al-
tında satmaya başladıklarını be-
lirten Bali, 15 ürünle başladıkları
yolculukta yaklaşık 60 ürüne
ulaştıklarını dile getirdi.

Öne çıkan ürünlerinin Meriç
Alibey yer fıstığı olduğunu ifade
eden Bali, "Üreticiler, yer fıstığını
kendi ihtiyaçlarını karşılamak
amacıyla ya da ufak çaplı satış-
larda pazarlamaya çalışırken
Edirne Yöresel'in zincir market-
lere ürün vermesiyle hem mem-
nun oldular hem de üretimlerini
ar�ırmaya başladılar. Bu yıl bir-
çok ürünü tohumluk olarak ayırı-
yorlar, seneye daha büyük ekim
alanlarında kullanacakları için."
dedi.

Bali, marka oluşturulduğunda

yerel marketlerden ve internet
üzerinden satışa sundukları ürün-
lerin kalitesi ve lezzetinin ilgi çek-
tiğini belir�i.

Yer fıstığıyla ilk olarak Tarım
Kredi Kooperatif Marketi Mar-
mara Bölgesi mağazalarında yer
aldıklarını, ardından birçok mar-
ketin kendileriyle irtibata geçti-
ğini anlatan Bali, şunları kayde�i:

"Talepler her gün artmakta.
Yine görüşmeler sonrası İstan-
bul'daki bir zincir market, bizim
ürün kalemlerimizden seçerek
kendi marketlerinde satışa baş-
ladı. Tekirdağ ve Kırklareli'nde
bazı marketlere de ürünlerimizi
veriyoruz. Her geçen gün başladı-
ğımızdan bir adım öne geçiyoruz.
Yer fıstığıyla tüm Türkiye'de
Tarım Kredi Kooperatif Marke-
ti'nde bir aydır yer alıyoruz. Çok
şükür, hem beğenildi hem satışlar
da iyi gidiyor."

Bali, bir yılda yaklaşık 100 ton
yer fıstığının "Edirne Yöresel"
markası çatısı altında satıldığını
dile getirdi.

Yeni ürünler yolda
Kadınların hijyenik şartlarda

hazırladıkları ürünlerin çok lez-
zetli olduğunu, İpsala pirinçli
mantısının çok tutulduğunu ve
marketlerde yer aldığını belirten

Bali, şunları kayde�i:
"Sayın Valimizin her ilçeden,

her kadın kooperatifinden ürün
alınması yönünde talimatları var.
Kadınlar, ürünü hazırladığında
paketlemesinde biz vakıf olarak
destek oluyoruz. Lezzetin ya-
nında sunum, görsellik çok
önemli. Bizim birçok ürünümüz
var. Ambalaj çalışmalarında kul-
landığımız renk de Edirne kırmı-
zısı. Edirne kırmızısı da artık
şehrin bir sembolü oldu, paket-
lerde ona ağırlık veriyoruz.

Hem Edirne'mizi tanıtmak
hemEdirneli kadınlarımızın üret-
tikleri ürünlerin lezzetini bölgeye,
ülkeye yaymak adına çalışmamız
halen devam ediyor. Bu çalışma-
lar kapsamında Valimiz Yunus
Sezer'in eşi Canan Sezer ilçe ilçe
gezerek, tüm kadın kooperatifle-
riyle görüşerek, sıkıntılarını din-
leyerek destek oluyor.
Kadınlarımız üretiyorlar, biz su-
numunu yapıyor ve pazarını bu-
luyoruz. Yaptığımız çalışmaların
onlara katma değer yara�ığını
düşünüyoruz.

İnşallah 2025 yılında birçok
ürünü zincirmarketlerin raflarına
koyacağız. Onlarla ilgili görüşme-
ler yapıyoruz."

Kaynak: AA

“Edirne Yöresel” markasıyla kadın
Kooperatiflerinin Emeği Türkiye'ye Ulaşıyor”

Erzurum'da 2 yıl önce ataması yapılarak öğ-
retmenlik hayali gerçek olan görme engelli
Ömer Faruk Bektaş, karanlık dünyasını öğrenci-
lere rehber ve kılavuzluk yaparak aydınlatıyor.

Erzurum'damezun olduğu Görme Engelliler
Okulu'nda 4 yıl memurluk yapan 25 yaşındaki
Bektaş, öğretmen olma hayalini gerçekleştirmek
için 2018'de Atatürk Üniversitesi Psikolojik Da-
nışmanlık ve Rehberlik Bölümüne kayıt yaptırıp
eğitime başladı.

Okulu bitirdikten sonra 2022'de Engelli
Kamu Personeli Seçme Sınavı'na (EKPSS) giren
Bektaş'ın öğretmenlik hayali, 2023 yılının nisan
ayında Yakutiye İlçe Milli Eğitim Müdürlüğüne
atanmasıyla gerçekleşti.

Sınıfları gezip okula gelmeyen
öğrenciler için velileri telefonla arıyor

Daha sonra ilçedeki Atatürk Ortaokulu'na
görevlendirilen ve meslekte 2. yılına giren Bek-
taş, sabah gi�iği okulda tüm sınıfları gezip gel-
meyen öğrencilerin velilerini telefonla arayarak
durumlarını soruyor.

Okulda herkesin çok sevdiği Bektaş, yakın-
dan ilgilendiği öğrencilere rehberlik ve kılavuz-
luk yaparak hem karanlık dünyasını
aydınlatıyor hem de kariyer hedefleri doğrultu-
sunda onlara destek veriyor.

Bektaş, AA muhabirine, görme engelinin 5
yaşlarından itibaren kademeli olarak başladı-
ğını, sonraki yıllarda ise tamamen görme yeti-
sini kaybe�iğini söyledi.

Haya�a herkesin başına olumsuzlukların ge-
lebileceğini, önemli olanın bu olumsuzluklarla
mücadele etmek olduğunu vurgulayan Bektaş,
"Rehber öğretmenliği tercih etmemin sebepleri
vardı. Çünkü bir rehber öğretmenin, öğrenci
üzerinde ne kadar önemli olduğunu ve etkisini
kendi deneyimlerimde daha iyi anladım. Öğret-

menlik mesleğinin ne kadar kut-
sal olduğunu ise beni yetiştiren
öğretmenlerden gördüm." diye
konuştu.

Bektaş, öğretmen olarak ata-
nıp hayallerinin gerçeğe dönüş-
tüğünü belirterek, bu kutsal
meslekle öğrencilerin hayatına
dokunup onlara katkı sunmak
istediğini kayde�i.

"İstediğim mesleği yapma
hayalimi gerçekleştirdim"
Eğitim ve iş hayatı süresince

görme engelli olarak çok zorluk-
larla karşılaştığını ancak doğru
iletişimle bu zorlukları aştığını
dile getiren Bektaş, şöyle devam
e�i:

"Bir insanın haya�a en büyük
hayali gelecekte istediği meleği yapması, ben de
istediğim mesleği yapma hayalimi gerçekleştir-
dim. Branşım gereği sosyal, duygusal ve akade-
mik gelişim alanlarında öğrencilere yol
gösteriyorum. Haya�a hepimiz, çocuklarımız da
güçlükle karşılaşabiliyor, bu anlamda onlara yol
göstermek biz rehber öğretmenlin görevi."

Türk şairlerinden Muhyiddin Abdal'ın
"İnsan, insan derler idi, insan nedir şimdi bil-
dim" şiirinden örnek veren Bektaş, "Bir şeyi bil-
mek için öğrenmek, anlamak gerekiyor. İnsanlar
beni görünce engelimle ilgili sorular sormaya çe-
kiniyor, doğru soruyu sorduğumuz sürece her
şeyi sorabiliriz. Bence, bir görme engellinin nasıl
yaşadığını, yürüdüğünü ve hareket e�iğini öğ-
renmek için beyaz bastondan başlanmalı." diye
konuştu

"Velilerle sürekli iletişim halinde"
Okul Müdürü Ahmet Yıldırım da Ömer öğ-

retmenle yaklaşık 2 yıldır çalıştıklarını belirte-
rek, "Sınıflarda düzenli yaptığımız denemeleri
Ömer hocamızla değerlendiriyoruz, eksik varsa
öğretmen arkadaşlarımızla bir araya geliyoruz.
Konuları ele alıyoruz. Ömer hocamız sabah gel-
diğinde tüm sınıfları gezer, öğrencileri sorar, ve-
lilerle sürekli iletişim halinde. Veliler de biz de
eğitim ve iletişim konusunda Ömer hocamızdan
memnunuz. Her okula bir rehber öğretmen şart,
2 yıldır bunun faydasını çok gördük." ifadelerini
kullandı.Okulun 6. sınıf öğrencilerinden Zeynep
Tanas ise Ömer öğretmeni çok sevdiklerini an-
latarak, "Öğretmenimize arkadaşlarımızla aklı-
mıza takılan soruları soruyoruz. Bizlere
derslerle ilgili çok yardımcı oluyor. İyi ki var, iyi
ki bizim öğretmenimiz. Düzenli olarak sınıfları-
mıza geliyor." dedi.

Kaynak: AA

“Görme engelli öğretmen, hayalindeki
Meslekle öğrencilere aydınlatıyor
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Osmaniye'nin Ka-
dirli ilçesinde,
vefat eden sanatçı
Ferdi Tayfur için
helva dağıtıldı.
MHP Kadirli İlçe
Başkanlığı tarafın-
dan Çamlıkahve
Alanı'nda gerçek-
leştirilen etkinlikte,
2 Ocak'ta yaşamını
yitiren sanatçı için
dua edildi.
MHP İlçe Başkanı
Severtürk Demirci,
burada gazeteci-
lere, Ferdi Tay-
fur'un vefatı
nedeniyle üzgün

olduklarını belirtti.
Va tandaş l a rdan
Çetin Önsel de
Türkiye için önemli
bir değer olan

Ferdi Tayfur anı-
sına etkinlik dü-
z e n l e nme s i n d e
emeği geçenlere te-
şekkür etti.

Programda katı-
lımcılara helva da-
ğıtıldı.

MHP İlçe
Teşkilatı

Türkiye, 2030'a kadar enerji
verimliliğine 20 milyar dolar-
dan fazla yatırım yapmayı
planlarken, bu süreçte sanayi,
binalar ve aydınlatma gibi kri-
tik alanlarda büyük çaplı ta-
sarruf hamleleri
gerçekleştirecek.

Sanayi sektöründe, enerji
verimliliğini artırmaya yönelik
uygulanan teşvikler ve proje-
ler sayesinde işletmelerin ma-
liyetleri düşürülüyor.

Tüketimin azaltılmasıyla
çevresel sürdürülebilirlik, re-
kabetçilik, binalarda, kamu ve
ticari yapılar için sunulan yeni
teşviklerle enerji tasarrufu sağ-
layan projeler destekleniyor.

Ayrıca, genel aydınlat-
mada LED tercih edilmesi gibi
yenilikçi aydınlatma çözümle-
riyle enerji maliyetlerinin dü-
şürülmesi ve uzun vadeli
tasarruf öngörülüyor.

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı Enerji Verimliliği ve
Çevre Dairesi Başkanı Bilal
Düzgün, AA muhabirine
Enerji Verimliliği Haftası kap-
samında değerlendirmede bu-
lundu.

Düzgün, Türkiye'nin son
20 yılda enerji yoğunluğunu
yüzde 30'u aşan miktarda
azaltarak, Uluslararası Enerji
Ajansı'nın (IEA) verilerine
göre Ekonomik İşbirliği ve
Kalkınma Örgütü (OECD) ül-
keleri arasında en fazla iyi-
leşme sağlayan ülkelerden biri
olduğunu söyledi.

Bilal Düzgün, "2022 yılında
yüzde 6,2, 2023 yılında yüzde
4,5 oranında tasarruf sağladık.
Dünyadaki ortalamanın
yüzde 1 olduğunu göz
önünde bulundurduğumuzda
bu çok önemli bir gelişme ola-
rak kayıtlara geçti. Tam bir
sene önce 1. Ulusal Enerji Ve-
rimliliği Eylem Planı'nın ta-
mamlanmasının ardından 2.
Ulusal Enerji Verimliliği
Eylem Planı'mızı 8 Ocak 2024
tarihinde kamuoyuyla paylaş-
mıştık." dedi.

Enerji verimliliği 2017-
2023 arasında 8,5 milyar

dolar yatırım aldı
Düzgün, 1. Ulusal Enerji

Verimliliği EylemPlanı'nın uy-
gulama dönemi olan 2017-
2023 arasında enerji
verimliliğine 8,5 milyar dolar
yatırım yapıldığını anımsata-
rak, "2. Ulusal Enerji Verimli-
liği Eylem Planı ile de
2024-2030 yılları arasında
bütün sektörlerde 20,2 milyar
dolar yatırım yapılması öngö-
rüldü. Diğer bir ifadeyle enerji
verimliliği yatırımlarının geç-
miş 7 yıla göre önümüzdeki 7
yılda yaklaşık 3 kat artırılması
hedeflendi." değerlendirme-
sinde bulundu.

Son 1 yılda yapılan çalış-
malarla özellikle sanayi sektö-
ründe enerji verimliliği destek
programlarında büyük bir re-
form gerçekleştirildiğine dik-
kati çeken Düzgün, şöyle
devam e�i:

"Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı olarak sanayicimize
2009 yılından beri vermiş ol-
duğumuz 2 farklı hibe teşvik
programımızda önemli dü-
zenlemeler yapıldı. Verimlilik
Artırıcı Proje (VAP) adını ver-
diğimiz, sanayicimize verdiği-
miz proje başına yüzde 30 hibe
bedeli bir sene önce 1,5milyon

lirayken, Meclis'ten geçen
kanun değişikliğiyle birlikte
bu 10 kat artırıldı ve 1 Ocak'ta
yeniden değerleme oranında
tekrar artarak şu anda 21,6
milyon liraya yükseldi. Yani
bir sene önce 1,5 milyon lira
olan sanayideki enerji verimli-
liği proje teşviklerimiz bugün
21,6 milyon liraya yükselmiş
oldu. Bir diğer teşvik progra-
mımız olan gönüllü anlaşma-
larımızda ise sanayicimizin
enerji faturalarına yapmış ol-
duğumuz destek miktarı 1
milyon liradan şu anda 14,4
milyon liraya yükseldi."

Binaların enerji tasarru-
funu artırması amaçlanıyor

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı'nın teşvik program-
larının sadece sanayi sektö-
rünü değil tüm sektörleri
kapsadığını aktaran Düzgün,
"Önümüzdeki dönemde artık
ofisler, iş merkezleri,AVM'ler,
hastaneler, büyük kampüsler,
verimlilik artırıcı proje destek-
lerinden yararlanabilecek. Bu
binalarımız proje başına 21,6
milyon liraya kadar enerji ve-
rimliliği teşviki alabilecek du-
ruma geldiler." diye konuştu.

Düzgün, kamu binalarına
2026 itibarıyla "yeşil bina serti-
fikası" alma yükümlülüğü ge-
tirildiğini ve böylelikle yeni
yapılacak kamu binalarının
daha verimli olmasının amaç-
landığını dile getirerek, "Bura-
dan sağlanacak faydanın da
yaklaşık 1,5 milyar lira olması
hedefleniyor. 2024 sonlarına
doğru 'TS 825' ısı yalıtım ku-
ralları revizyon işlemi de ta-
mamlandı. Önümüzdeki
dönemde yalıtım kalınlıkları
yaklaşık 2 kat artacak ve yeni
yapılacak binalardan çok daha
fazla enerji tasarrufu sağlana-
rak binaların karbondan arın-
dırılmasında önemli bir
gelişme sağlanmış olacak."
şeklinde konuştu.

"Isı pompası yatırımına
yönelik bir harita

açıklayacağız"
Enerji verimliliğinin

önemli bir bileşenlerinden biri
olan ısı pompalarının başta
Akdeniz ve Ege bölgeleri
olmaküzere, konutların ısıtma
ve soğutma taleplerini karşıla-
mada önemli bir görev üstlen-
diğine işaret eden Düzgün,
"Önümüzdeki günlerde Ba-
kanlık olarak, coğrafi bilgi sis-
temine dayalı, yatırımcıya yol
gösterecek, ısı pompasının ya-
tırım yapılabilir alanlarını gös-
teren bir haritayı kamuoyuyla
paylaşacağız." değerlendirme-
sinde bulundu.

Düzgün, elektrik şebeke-
sinde verimliliğin sağlanması
kapsamında kayıp kaçak ora-
nının yüzde 10'a kadar indiril-
diğinin altını çizerek, sözlerini
şöyle tamamladı:

"Diğer önemli bir enerji
maliyeti olan genel aydın-
latma kapsamında da LEDdö-
nüşüm süreci başlatıldı. 2024
yılı sonunda 200 bine yaklaşan
LED armatür sayısına, 2025'te
500 bin ilave etmeyi planlıyo-
ruz. 2028 sonuna kadar da bu
sayının yaklaşık 3,75 milyona
ulaşması hedefleniyor. Sadece
2025'te kurulacak 500 bin adet
LED armatür ile hedeflenen
parasal tasarrufun 750 milyon
lira olmasını bekliyoruz."

Kaynak: AA

“Türkiye, 2030’a Kadar Enerji
Verimliliğine 20 Milyar Dolar Yatıracak”

Osmaniye 2024-
2025 futbol sezo-
nunda U-18 ligi
şampiyonluğunda
gelenek bozulmadı
ve Osmaniyespor
FK, yine şampiyon-
luğa ulaştı.

Merkez sentetik
sahada oynanan ve
7 takımının katıldığı
ligde, sarı yeşilli
ekip şampiyonluğa
ulaştı. Düzenlenen
törende, ASKF yö-
netim kurulu üyesi
ve basın sözcüsü
Mehmet Ali Şipal,
O s m a n i y e s p o r
FK’nın kupasını
takdim e�i.Şipal,
yaptığı konuşmada,
şunları söyledi;

"2024-2024 Fut-
bol sezonunda U-18

Futbol liginde 7 ta-
kımın katılımı ile
oynananmüsabaka-
lar sonunda Osma-
niye FK takımı 36
puan toplayarak
şampiyon oldu ve
maç sonucuna göre
TFF 1.kademe Tür-
kiye U-18 Futbol
elemelerinde Osma-
niye ilini temsil hak-
kını kazanmıştır.

Osmaniyespor
FK ya Türkiye U-18
Şampiyonasında
başarılar dilerim”
dedi.

Sarı yeşilli takı-
mın antrenörü Nuh
Kurt da, başarılı
sporcularını tebrik
e�i.

Kazanılan kupa
başarını kulüp baş-

kanı Bülent Çenet’e
hediye e�iklerini
ifade eden Kurt,

“U18 Takımımız
ligi 12 de 12 yaparak
yine ilk kupayı alma
başarısı göstermiş-
tir. Başta onuruyla

mücadelesiyle, ça-
balarıyla, özverile-
riyle her şeylerini
koyan evlatlarımız
olmak üzere, İl
Temsilcimiz Harun
Uyguna, ASKF Baş-
kan vekili Mehmet

Ali Şipal’e, TÜFAD
Başkanı Sinan
Anıl’a, Gençlik ve
Spor İl Müdürü
Çebi ve çalışanla-
rına, EML’i sporcu-
ları ve hocaları
Muhammet Düz-

gün’e ve emeği
geçen herkese teşek-
kür ederiz. Başkanı-
mız Bülent Çenet’e
kupamız hayırlı
olsun” ifadelerini
kullandı.

M.Ali Ulugöl

Osmaniyespor FK, U18’de yine şampiyon

Osmaniye İl Müftü-
lüğü ve Türkiye Di-
yanet Vakfı (TDV)
Osmaniye Şubesi,
soğuk kış günle-
rinde öğrencilerin
içini ısıtan anlamlı
bir etkinlik düzen-
ledi. İmam Hatip
Okulları yerleşke-
sinde eğitim gören
yaklaşık 600 öğren-
ciye sabahın erken

saatlerinde ücretsiz
sıcak çorba ikramı
yapıldı.
Mobil İkram Aracı
ile gerçekleştirilen
etkinlikte, başta
Şehit Hüseyin Cen-
giz Proje İmam
Hatip Ortaokulu
olmak üzere yerleş-
kedeki diğer okul-
larda öğrenim gören
öğrenciler, güne sı-

cacık bir çorba ile
başladı.
Osmaniye İl Müftü-
lüğü, bu sosyal hiz-
metiyle hem
öğrencilerin yüzle-
rini güldürdü hem
de eğitim hayatla-
rına moral ka�ı.
Osmaniye İl Müf-
tüsü ve TDV Osma-
niye Şube Başkanı
Ali Çakmak, etkin-

likle ilgili yaptığı
açıklamada, “Soğuk
havaların etkisini
hisse�irdiği bu gün-
lerde, sınav dönemi
nedeniyle yoğun bir
çalışma tempo-
sunda olan öğrenci-
lerimizin yanlarında
olmak istedik.Mobil
ikram aracımızla
farklı okullarda
çorba ikramlarımızı

sürdüreceğiz. Öğ-
rencilerimize küçük
bir destek sunabil-
mek bizim için
büyük bir mutlu-
luk.” ifadelerini kul-
landı.
Okul yöneticileri de
bu anlamlı etkinlik
için Osmaniye İl
Müftülüğüne teşek-
kür ederek, “İl Müf-
tülüğümüzün dini

hizmetlerinin yanı
sıra bu tür sosyal
projeleri de takdirle
karşılıyoruz. Çocuk-
larımızı soğuk kış
günlerinde hem ısı-
tan hem de motive
eden bu hizmet için
Müftümüz Ali Çak-
mak’a ve emeği ge-
çenlereminne�arız”
dedi.

İl Müftülüğü

Öğrencilere sıcak çorba ikramı yapıldı

Burdur'un Göl-
hisar ilçesindeki
Yapraklı Baraj Gö-
lü'nde balıkçıların
ağlarına tam 2
metre uzunluğunda
ve 52 kilogram ağır-
lığında dev bir

yayın balığı takıldı.
Devasa balığı gö-
renler hayretlerini
gizleyemedi.

Burdur'un Göl-
hisar ilçesindeki
Yapraklı Baraj Gölü,
bu kez dev bir yayın

balığına ev sahipliği
yaptı. 2 metre uzun-
luğunda ve 52 kilo-
gram ağırlığında
olan balık, barajın
bereketli sularından
çıkarılarak bölge
halkını hayrete dü-
şürdü. Avcıların ağ-
larına takılan bu
dev balık, Gölhi-
sar'da bugüne
kadar yakalanan en
büyük yayın balık-
ları arasında yer
aldı. Yapraklı Baraj
Gölü'nde balıkçılık
yapan Arif Karagöz
(37), yaşadığı bu
unutulmaz anı
şöyle anla�ı:

"Bu balık 2 met-
renin üzerinde ve
tam 52 kilogram
ağırlığında. Bu za-

mana kadar yakala-
dığım en büyük
balık. Haftada 2-3
tane yayın balığı ya-
kalıyoruz ve bu yıl
baraj oldukça bere-
ketli. Hedefim 100
kilogramlık bir

balık yakalamak."
Baba Halil Kara-

göz ise Yapraklı
Baraj Gölü'nün
büyük yayın balık-
larıyla ünlü oldu-
ğunu ve bu
balıkların lezzetiyle

de tercih edildiğini
ifade e�i.

Dev balık, pa-
zarda parça parça
satılarak bölge hal-
kının sofralarını
süsleyecek.

Kaynak: İHA

Gölde tutulan dev yayın balığı görenleri şaşırttı

Ferdi Tayfur için helva dağıtıldı
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